IMA COFFEE HUB



The Coffee you want, the Process you need, the Packaging you desire, the Service you wish for.

| GREEN COFFEE RECEPTION | > (| GREEN COFFEE CLEANING AND SORTING |)>(| HANDLING AND CONVEYING |)>(| GREEN COF STORAGING AND | | > ROA | STING | > GRINDING |) |
|---------------------------|-----|--------------------------------------|-----|---------------------------|-----|----------------------------|---|-----------|-------|--------------------------|---|
| DEGASSING SYSTEMS | >(| VFFS PACKAGING |)>(| CAPSULE PACKAGING |)>(| POD PACKAGING | > | CARTONING | >(| END OF LINE SOLUTIONS | |

IMA Coffee Hub is the one-stop supplier delivering comprehensive experience, technology and reliability from beans reception to end of line, matching all the most demanding process, packaging and service requirements with regard to coffee production.

The Coffee Plant you dream of.

Visit us at

GULFOOD MANUFACTURING Shk Saeed Hall, Stand S3-D34 • 08 - 10 November 2022





Coffee Processing & Packaging Solutions

Able to ensure market-leading competences, industry experience and application-specific know-how encompassing all stages of coffee handling, processing and packaging, through its brands IMA Coffee Petroncini, IMA Coffee Packaging and IMA BFB, IMA has created the hub in an aim to leverage expertise at every step of coffee processing or packaging and be the one-stop answer to large and small coffee producers worldwide.

The coffee you want

IMA Coffee Hub reaches every corner of the coffee handling, processing and packaging universe and can now address any issue facing coffee producers, offering competence and expertise with regard to coffee production.

The process you need

With exactly 100 years in the industry, IMA Coffee Petroncini supplies complete coffee roasting plants for any capacity needs, starting from the green coffee handling and processing, up to roasters for all capacity requirements and next-generation degassing systems. When it comes to roasting, IMA Coffee Petroncini enables customers to envisage roasters featuring different systems to manage unlimited roasting profiles. The range includes traditional roasters handling batches from 5 to 400 kg as well as modular solutions with external heat generation units roasting up to 720 kg per cycle. Next comes grinding and along with a host of flexible degassing systems for large or small production volumes, ensuring consistently reproducible quality of ground coffee.

The packaging you desired

Once your coffee is ready for the next major step, there is no need to look further than IMA Coffee Packaging. Capsules, pods, cartoning, form-fill-seal, end-of-line packaging. Single serve capsule fillers are also at the core of IMA Coffee Packaging, with a full range of equipment, providing high, medium and low-speed solutions to answer 100% of market demands. Coffee capsules will benefit from cutting-edge secondary packaging solutions, for product integrity and top-rate protection right through to delivery. Machines for soft and hard pods are part of the line-up. IMA Coffee Packaging has a full array of machines handling dosed filling of flexible, sealed packages in all shapes and sizes. End-of-line packaging, to which IMA's BFB Division has dedicated its efforts for many years is literally the end of the line-up.

The service you wish for

The advantages of speaking to one single supplier are numerous. Synergies come into play, timing issues are easier to coordinate, everyone you speak to is focused on your key objectives, and consistent quality and shared knowledge are guaranteed. IMA Coffee Hub is the ideal starting point from where you will reach your destination. This is precisely the benefit the coffee industry obtains from IMA: just one supplier, already coordinated from within.

Ima Coffee

Via Emilia, 428-442 - 40064 Ozzano Emilia (Bologna) Italy
Tel. +39 051 65 14 111
sales.coffee@ima.it - www.ima.it/coffee

يتكون كوفي هاب "Coffee Hub" من العلامات التجارية إيما كوفي بترونشيني "IMA Coffee Packaging" وإيما كوفي باكدجينج "IMA Coffee Petroncini" وإيما بي إف بي "IMA BFB"، وهو الحل الكامل الذي تقدمه مجموعة إيما "IMA" لمنتجي القهوة الصغار والكبار من جميع أنحاء العالم، مما يضمن الكفاءة، والخبرة في القطاع، والمعرفة الفنية لكافة مراحل إنتاج وتعبئة القهوة.

قهوة تنال إعجابك

مهورة من استجابة إيما كوفي هاب كل جانب من جوانب معالجة القهوة، وتحويلها، وتعبئتها، مما يدعم منتجي القهوة في كل تحد يقومون بمواجهته من أجل الحصول على القومة التي در دره نوا

لعملية التي تحتاجها

مع أكثر من 100 عام من التاريخ في سوق القهوة، توفر إيما كوفي بيترونشيني منظومات كاملة التحميص القهوة لأي احتياجات إنتاجية، بدء من استلام وتخزين القهوة الخصراء، وصولًا إلى تقنيات التحميص والتفريغ الأكثر تقدمًا للبن المطحون عندما يتعلق الأمر بالتحميص، فإن إيما كوفي بيترونشيني هي علامة تجارية تاريخية في بانوراما آلات التحميص، حيث إنها قادرة على تقديم آلات تحميص تقليدية تعالج دفعات القهوة من 5 إلى 400 كجم لكل حمولة، وحلول معيارية، مزودة بوحدات توليد حرارة خارجية قادرة على استعادة هواء التحميص جزئيًا. تصل موديلات آلات التحميص المعيارية إلى 720 كجم لكل دورة. تضمن أنظمة تفريغ الغازات المرنة والمبتكرة لأحجام الإنتاج الكبيرة أو الصغيرة الجودة الثابتة والقابلة للتكرار للبن المطحون لكل نوع من أنواع التعبئة والتغليف.

غلیف الذی تریده

مجرد أن تصبح القهوة جاهزة للتعبئة، ليست هناك حاجة إلى البحث عن أكثر من كوفي هاب. تعد العلامة التجارية إيما كوفي باكدجينج قادرة على تقيم حلول كاملة لتغليف الكبسولات، والمرشحات، والعبوات، ووحدات التشكيل والتعبئة والإغلاق "FFS"، والتغليف في نهاية الخط. تعد الكبسولات في صميم عرض إيما كوفي باكدجينج، مع مجموعة كاملة من الآلات التي توفر حلولا عالية ومتوسطة ومنخفضة السرعة لتلبية 100% من متطلبات السوق. تتضمن المحفظة أيضًا أحدث الحلول للتغليف الثانوي. تعد آلات الكبسولات، الناعمة والمدمجة على حد سواء، جزءً من المجموعة التي طورتها إيما كوفي باكدجينج. تمتلك العلامة التجارية أيضًا مجموعة كاملة من آلات تعبئة الأكياس العمودية بأشكال وأحجام متنوعة. وأخيرًا، تُكمل التعبئة والتغليف في نهاية الخط، التي كرست إيما بي إف بي "IMA BFB" لها البحث والتطوير لسنوات عديدة، عرض التغليف الخاص بكوفي هاب.

لخدمة التي تستحقها

فوائد التحديث إلى مزود واحد عديدة. تلعب أوجه التآزر دورًا، ويكون تنسيق مشاكل التوقيت أسهل، ويركز كل معاون يتعامل مع العميل على أهدافه الرئيسية، ويتم ضمان الجودة المستمرة والمعرفة المشتركة. إيما كوفي هاب هي نقطة البداية المثالية حيث سيصل منها العميل إلى وجهته. هذه هي بالضبط الميزة التي تحصل عليها صناعة القهوة من إيما: مورد واحد، منسق بالفعل من الداخل.

